
 

De toekomst van RESIA 
 

Beste leden, 

RESIA is op dit moment een gezonde club.  

Door het toevoegen van de wandelvoetballers, het aanleggen van de padelbaan en het oprichten van 

het 35+ team hebben we nu een hoog aantal actieve leden binnen de club. Financieel staat de club er 

ook goed voor met een ongekend groot aantal sponsoren die ons steunen. En kijkend naar het aantal 

vrijwilligers en bestuursleden zijn we op dit moment ook goed bezet. Allemaal belangrijke factoren om 

een club levensvatbaar te houden. Dit willen we ook zo houden!  

Het enige zorgelijke is op dit moment de bezetting van de zondagelftallen in de toekomst. Wij zien de 

komende jaren te weinig aanwas vanuit de jeugd om, wanneer er senioren gaan overstappen of 

stoppen, de teams draaiende te houden.  Vandaar dat we met en aantal mensen ook serieus gekeken 

hebben naar een samenwerking met EWC om de teams met genoeg mensen te kunnen bezetten. In 

november vorig jaar hebben we hierover in een algemene ledenvergadering kunnen stemmen. Een 

meerderheid van de stemmen gaf aan dat de samenwerking voor het volgend seizoen te vroeg zou 

komen. Hierop hebben we toen aangegeven dat we een werkgroep op zouden gaan richten om te 

inventariseren hoe de leden de toekomst van onze club voor zich zien. 

De werkgroep is inmiddels geformeerd en we hebben een planning gemaakt om de meningen van onze 

leden op te halen. We zouden graag zien dat op onderstaande avonden zoveel mogelijk mensen aan het 

gesprek deel gaan nemen, zodat de werkgroep een zo goed mogelijk advies richting het bestuur uit kan 

brengen. Alleen zo kan het bestuur de juiste richting bepalen om het voortbestaan van de club te 

behouden.  

We willen jullie vragen om alvast na te denken over de volgende vraagstellingen die (onder andere) in 

de gesprekken behandeld zullen worden: 

- Hoe kunnen we het huidige (actieve) ledenaantal behouden of (liever nog) uitbreiden? 

- Is een samenwerking met één of meerdere clubs noodzakelijk voor de toekomst van RESIA? 

- Hoe kan RESIA zorgen voor meer leefbaarheid binnen Wellerlooi? 

- Hoe gaan we om met de zondagteams en de aanwas vanuit de jeugd? 

- Wat is onze visie met betrekking tot de jeugdteams? 

- Hoe zorgen we dat we zoveel mogelijk mensen binnen de club houden? 

We willen als werkgroep de gesprekken zo open mogelijk aan gaan. Dat wil zeggen; foute meningen en 

ideeën zijn er niet. Zo hopen we de gesprekken zo toegankelijk mogelijk te houden 

  



 

De werkgroep bestaat uit de volgende leden: 

• Gerwin Jacobs 

• Mark Fransman 

• Roy Steegh 

• Piet Appelman 

• Patrick van Pinxteren 

De gesprekken zullen in de kantine van Resia plaats vinden, om 20.00u starten (tot uiterlijk 22.00u) en 

zijn als volgt ingepland: 

 

26 April Voetbaltechnische commissie en jeugdbestuur RESIA 

3 Mei 35+ voetbal en padel leden 

10 Mei RESIA 1 en 2 

24 Mei Sponsoren 

31 Mei Wandelvoetballers, dauwtrappers, vrijwilligers, ouders jeugdleden en vrije inloop 

7 Juni Kantinebeheer en activiteitencomissie 

 

Mocht je niet in de gelegenheid zijn om op de genoemde data aan te sluiten of heb je geen behoefte je 

mening in een groep te delen, dan kunnen bovenstaande leden van de werkgroep ook persoonlijk 

benaderd worden. 

We hopen jullie zoveel mogelijk te zien bij de gesprekken. Laten we met zijn allen zorgen voor een 

duidelijke blik naar de toekomst! 

Met sportieve groet, 

Werkgroep “Toekomst RESIA” 

Bestuur RESIA 

 

 

 

 

 


